
   

    
Møtebok fra Hobøl og Tomter menighetsråd    

Torsdag 29.02.24 kl. 18.00-20.30 på Tomter menighetssenter 
  
 Konstituering:   
  
Til stede:  
Faste representanter: Ane Frogner Risan, Johnny Spernes, Lisbeth Melvær, Anne-Grethe 
Slettevold Meling, Jan Semb Mathisen, Øyvind Garsjø, Hans Vidar Karlsen og daglig leder 
Terje Stenholt   
Vararepresentant Ingebjørg Margrethe Vold Kolstad (stemmerett i dagens møte) 
Forfall: Tove Marie Opsahl Halseth og Sokneprest Svein F Elgvin. 
 
Saksliste:   
 
08/24 – Godkjenning av innkalling og saksliste. Godkjenning av møtebok fra 18.01.24 (rettet 
versjon av møtebok lå vedlagt innkallingen). 
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes. Møtebok fra 18.01.24 godkjennes.  
Oppfølging av saker fra forrige møte: 

1. Revisor: Hans Risan har sagt ja til å revidere Hobøl og Tomter sokns regnskap for 
2023. 
Vedtas som revisor. Rådet takker. 

2. Konstituering/medlemsoversikt utvalgene:  
Svanhild Garsjø og Johnny Spernes tiltrer diakoni- og misjonsutvalget. Åshild Moen 
Arnesen har sagt ja til å fortsette i trosopplæringsutvalget. Pernille Lemming har 
ikke svart. Øyvind Garsjø og Jorun Solsvik tiltrer gudstjenesteutvalget.   

 
09/24 – Bispevisitas: Program var vedlagt innkallingen. Rapport fra arbeidsgruppene 
(frivilligfest og kirkekaffe). 
Vedtak: De som kan, oppfordres til å være med på morgenmesse i hobøl kirke tirsdag 12/3 
kl. 09.00. Mulig å bli med på påfølgende omvisning. Frivillig-festen er under kontroll. Folk 
nok til å bidra. Dekker tirsdag kveld. Påmeldinger: Jan har 19 påmeldt. Tove: 14? Pernille? 
Koret: 22. Biskopens følge: 5. Ligger an til ca. 60-70 personer. Jan samler alle påmeldinger. 
Visitasgudstjenesten: MR presenteres. Kirkekaffen: P-vakter ok. Anne-G tar imot snitter på 
TMS før gudstjenesten. Svanhild Garsjø har skaffet 6 kaker. Ingebjørg og Jan baker også. 
Terje utfordrer Christer om å spille til bordvers og en fellessang. Hele MR hjelper til før, 
under og de som kan etter kirkekaffen. 
Menighetsrådets anliggende i møtet med biskopen: Leder innleder. Ferskt råd. Kirkebygg 
og inventar. Universell utforming. Streaming til HBBS. Organiseringen slik den er nå og slik 
den var i første del av forrige MR-periode. Lokal tilstedeværelse. Bygge menighet og ikke 
bare bruke tid på administrative saker. Kirken ut til folket (Tro-Hopp-Kjærlighet) m.m. 
Hvordan få de i aldersgruppa 15-65 år som kirkegjengere? Hva kan vi gjøre overfor 
flyktninge-mottaket. Gudstjenesteplanen for sommeren. 



Invitasjoner til alle som biskopen møter i løpet av uken: Leder inviterer muntlig alle på 
frivillig-festen. Terje følger opp at det blir sendt invitasjoner til bedrifter, etater og 
myndigheter.  
 
10/24 – Årsmøte etter gudstjenesten i Hobøl kirke 5. mai 2024. Fordeling av oppgaver. 
Vedtak: Årsmelding: Frist for stoff er 5. april. Sendes Terje (ingen vil bli purret), som også 
sender ut 2022 utgaven (allerede gjort). Ansatte og utvalgsledere presenterer litt fra sitt 
arbeid. Årsmelding og regnskap vedtas i møtet 18. april.   
 
11/24 - Gudstjenesteplan høsten 2024. Forslag fra GU vedlagt.  
Vedtak: 18.08 blir det ikke GT på TMS; Alle inviteres til Spydeberg bygdetun kl. 11.00 (siste 
søndag med sommersamarbeidet, Spydeberg/Skiptvet/Hobøl-Tomter). 
Julaftensgudstjenester i Hobøl kirke kl. 14.00 og 15.30. Mulig med stramming til HBBS fra en 
av gudstjenestene? Jan Mathisen savner gudstjeneste 4. søndag i advent i forslaget fra GU. 
Avstemming: 2 for Jans forslag og 6 mot. GU sitt forsalg vedtas. 
 
12/24 – Konfirmantavgift 2024/2025 (neste kull). Saksfremstilling og budsjett var vedlagt 
innkallingen. 
Vedtak: Konfirmantavgift 24/25 settes til kr. 1800,- pr. deltaker inkludert leir. Kr. 600,- for 
de som ikke skal på leir. Konfirmanter som har behov for støtte, kan søke menighetsrådet. 
Det kreves ikke dokumentasjon på hvorfor man trenger støtte. Enkel søknad som kommer 
via prest eller menighetspedagog holder. 
 
13/24 – Tildeling av offer samlet inn i 2023. Oppsett vedlagt innkallingen. Gave til TMS fra 
offer 2023? Ingen søknad mottatt. 
Vedtak: Offer tildeles slik oppsettet framkommer. Tomter menighetssenter tildeles en gave 
på kr. 12.000 som tas direkte fra menighetsrådets konto.  
 

14/24 – Orienteringssaker: 

1. Fasteaksjonen 

Lite konfirmantkull. Spørre om bøssebærere på frivilligfesten? Ja, Johnny eller Anja 

spør. Hans Vidar spør om bøssebærere fra idrettslaget. Melder navn til Anja.  

2. Nytt fra: 

Soknepresten: 

Sommersamarbeid- gudstjenester mellom Spydeberg, Skiptvet og Hobøl/Tomter (vedlagt 

innkallingen). Jan Mathisen mener det er svært uheldig med gudstjenester så sjeldent i 

«våre kirker» om sommeren. Bringer saken til prest og prost så snart som mulig med tanke 

på sommer 2025. 

Biljard- bordtennis- og air-hockey-bord gitt av «Sparebankstiftelsen» til Tweens via MR. 

Dette er plassert på TMS: MR ønskes at det lages avtale med TMS om eierforhold, 

innboforsikring osv. (soknepresten ansvar). 

MR-leder: 



Søknad om støtte fra Blixland. 

Blixland ønsker å lage en modell av Tomter kirke, og søker MR om støtte. AU mener ikke vi 

skal bruke innsamlede midler på dette. MR bifaller vedtaket. Terje sender svar til Blixland.  

Generalforsamling TMS: Anne-Grete og Johnny representerte MR. Nytt styre valgt. God 

økonomistyring i stiftelsen. 

Fellesrådets representant: 

FR skal ha møte neste uke. Avventer med rapport til neste MR-møte. 

Daglig leder:  

Soknepresten sykemeldt i 4 uker. Vikarer settes inn på gravferder, gudstjenester og andre 

arrangement der det er behov for prest (prostens ansvar) Måltid etter gudstjeneste på 

skjærtorsdag? Svein har tatt ansvar for dette tidligere. I år blir det ikke måltid. MR har ikke 

kapasitet i en ellers meget travel mars-måned. 

3. Utvalgene (inkl. God Tone) 

- Trosopplæringutvalget: Første møte nest uke. 

- Diakoni- og misjonsutvalget: Flott kveld på Arena med 60-70 til stede. Jan tar 

initiativ til et møte i utvalget så snart som mulig; Av saker kan nevnes: Diakoniplan og 

misjonsgudstjeneste. 

- God Tone: Koret i full gang igjen. 25 medlemmer nå. Betyr mye for mange. Fint! 

 

15/24 – Eventuelt 

- Ofring: Kollekt ved utgangen i stedet for i benkene? «Ubekvemt» nå som de fleste 

vipser. Medfølelse med konfirmantene som går med «posene». 

Vedtak: Vi slutter med ofring i benkene og ønsker at ofring skjer ved utgangen ved at 

2 personer står med «pose» på hver sin side i våpenhuset når folk forlater kirken. 

Soknepresten følger opp vedtaket. 

 

- Bedre/annen type informasjon om tiltak innenfor barne- og ungdomsarbeidet i 

menigheten og i organisasjonene? 

Vedtak: Overlates til TOL-utvalget 

 

 

Hobøl/Tomter 29.02.24 
 
 
 
Anne-Grete Slettevold Meling   Terje Stenholt 
Leder       Sekretær/Daglig leder 
 


